
قهرمانی هندبال سپاهان در آوار فحش  و بطری!

 اهمیت

لیگ برتر در سایه 

جنجال ها گم شد

پرونده سی وپنجمین دوره لیگ  برتر هندبال با اتفاقات زشت و زننده 

شیوا  نوروزی
زیاد بس��ته ش��د. دیدار دوم فینال لیگ برای هر دو تیم س��پاهان و       بازتاب

نیروی زمینی شهید ش��املی بس��یار مهم بود. بازی اول را نماینده 
اصفهان با 9 امتیاز اختلاف برده بود و نماینده کازرون برای جبران این نتیجه چاره ای جز بازی انتحاری 
و ضدحملات پرتعداد روی دروازه سپاهان نداشت. جدا از نتیجه بازی و قهرمانی سپاهان به رغم باخت 
به نیروی زمینی، تنش بین بازیکنان، کادرفنی و هواداران دو تیم همه چیز را تحت الش��عاع قرار داد. 
اعتراضات زیاد به داور از ابتدای بازی کاملًا مشهود بود، تا جایی  که بازیکنان و مربیان هر دو فینالیست 
حسابی از قضاوت بازی فینال شکایت داشتند، حتی شاهد تنش هایی نیز بین بازیکنان و مسئولان 
برگزاری مسابقه بودیم. تنها چند ثانیه پس از به صدا درآمدن سوت پایان نیمه  اول و درست زمانی  که 
تیم ها در حال رفتن به رختکن بودند، هجوم تعداد زیادی از تماشاگران سپاهان به زمین و پرتاب بطری 
و فحاشی، روی زشت ورزش را نشان داد. با این حال حراست سالن به سختی از پس کنترل ماجرا برآمد 
و با اینکه مسئولان برگزاری مسابقه خواستار اخراج همه هواداران سپاهان از سالن شدند، اما بالاخره 
پس از دقایقی وساطت و پادرمیانی جنجال ها موقتاً فروکش کرد. از تنش های داخل زمین و شعارهای 
توهین آمیز در نیمه  دوم که بگذریم به قهرمانی سپاهان و شروع مراسم اهدای جام می رسیم. هواداران 
عصبانی تیم نیروی زمینی پس از درگیری با هواداران رقیب به خارج از سالن رفتند و با سنگ پرانی های 
گسترده شیشه های سالن را شکستند! رئیس فدراسیون، پولادگر معاون وزیر و مناف  هاشمی دبیرکل 
کمیته  ملی المپیک ناظر این حواشی تلخ بودند. 11خردادماه نصف جهان میزبان مسابقات هندبال 
قهرمانی باشگاه های آسیاست و اتفاقاً سپاهان و نیروی زمینی شهید شاملی نمایندگانمان در این رقابت  
مهم هستند. حال که پس از 19 سال کشورمان توانسته امتیاز میزبانی این تورنمنت قاره ای را به دست 

بیاورد، آیا نباید نگران تکرار حواشی در باشگاه های آسیا باشیم؟ 
علیرضا پاکدل پس از جش��ن قهرمانی در میان خبرنگاران حاضر شد و اطمینان داد این اتفاقات 
در باشگاه های آسیا تکرار نخواهد شد: »امیدواریم بعد از 19 سال که میزبانی این رویداد به ایران 
داده شده، مسابقات را خوب برگزار کنیم و این باعث شود میزبانی بیش��تری به ایران داده شود. 
مسئول امنیت سالن نیستیم و دس��تگاه های ذی ربط باید پاسخ بدهند. با عوامل اتفاقات برخورد 
می کنیم، چراکه این اتفاقات زیبنده هیچ ورزشی نیست. هر بازی یک سر برد و یک سر باخت دارد. 
باید باشگاه ها هم مواردی را در نظر داشته باشند. قطعاً شرایط در اصفهان ویژه تر خواهد بود. باید 
حواسمان را جمع کنیم و قطعاً این اتفاقات نخواهد افتاد. برای باشگاه های آسیا هم دستگاه های 
امنیتی تدابیری خواهند داشت تا این مسائل پیش نیاید.« انتظار می رود مسئولان برای جلوگیری 

از بروز هرگونه اتفاقات حاشیه ای و رفوزه شدن در میزبانی تمهیدات لازم را اتخاذ کنند.

پری پتی باز هم ستاره شهرداری گرگان بود

هت تریک قهرمانی با چاشنی ناسزا
شهرداری  گرگان برای سومین دوره متوالی قهرمان لیگ برتر بسکتبال 

اشرف رامین
شد. شاگردان مهران حاتمی برای بالای سر بردن جام یک برد دیگر       چهره

نیاز داشتند و آن را نیز عصر پنج شنبه در شهر آمل مقابل تیم کاله به 
دست آوردند. پیروزی 81 بر 79  شهرداری برابر کاله در شرایطی به دست آمد که تا لحظات پایانی 
نتیجه بازی مساوی دنبال  می شد، اما شوت ثانیه آخر پری پتی، ستاره امریکایی عقاب ها، قهرمانی را 
به گرگانی ها هدیه کرد. عملکرد تیم علی آرزومندی هم قابل ستایش بود. بازیکنان تیم کاله در این 
دوره عملکرد درخشانی داشتند و تا لحظه آخر دست از تلاش نکشیدند. متأسفانه فینال دوم لیگ 
بسکتبال هم کم حاشیه نبود؛ شعار هواداران حاضر در سالن پیامبر اعظم ثابت کرد فحاشی  در لیگ 
بسکتبال نه تنها کاهش نیافته، بلکه زشت ترین و رکیک ترین فحش ها نثار بازیکنان حاضر در زمین 

می شود!
 توجه به این نکته ضروری اس��ت که این اتفاقات در س��الن ها و ش��هرهای دیگر نیز بارها رخ داده و 
مسئولان فدراسیون از کنار آن عبور کرده اند. بهنام یخچالی یکی از بازیکنانی بود که در این بازی با 
شعارهای زشت هواداران مواجه شد. بازیکن شهرداری در گفت وگو با ایسنا به این مسئله اشاره کرد: 
»کاله تیم بسیار خوبی بود و همه دیدند که ما تا آخرین لحظه جنگیدیم تا به هر شکلی که  می شد 
این بازی را ببریم و قهرمان شویم. خوشبختانه این اتفاق با وجود جو سنگینی که وجود داشت، رخ 
داد. شرایط سالن دست ما نبود و نمی توانم چیز زیادی بگویم. فکر می کنم به خاطر حساسیت بازی 
بود و این اتفاقات طبیعی است. کاله و هواداران خوب این تیم در این بازی چیزی برای از دست دادن 
نداش��تند. اگر می باختند کار تمام بود و در عوض ما یک بازی شانس داشتیم، به همین دلیل فشار 
زیادی روی هواداران و تیم ش��ان بود. با همه این صحبت ها فکر می کنم باید این شرایط را تا جایی 
که می شود، کنترل کرد.« سجاد پذیرفته دیگر بازیکن شهرداری نیز در این خصوص گفت: »بازی 
بسیار سختی بود و با فشار زیاد به برد رسیدیم. به هر حال فینال است و حساسیت های خود را دارد. 
هواداران آنها هم ناراحت بودند، چون تیم شان باخته بود. از هواداران کاله تشکر می کنم که تیم شان 
را با این انرژی حمایت می کنند.« سومین قهرمانی شهرداری برای گرگانی ها شیرینی خاصی داشت. 
مردم این شهر در خیابان ها جش��ن قهرمانی برپا کردند و مهران حاتمی، سرمربی شهرداری نیز از 
خوشحالی هواداران ابراز رضایت کرد: »بازی بسیار زیبایی را بازیکنانم به نمایش گذاشتند و خیلی 
خوشحالم از اینکه این بازی را بردیم و قهرمان لیگ شدیم. تکرار قهرمانی در لیگ برتر ارزشمند بود 
و این قهرمانی را به کسانی که در گرگان خالصانه به ما کمک کردند تا بتوانیم به این مرحله برسیم، 

تقدیم می کنم.«

برت�ری پرس�پولیس براب�ر ه�وادار تکلی�ف 
فینال جام حذفی را مش�خص ک�رد. فینالی که 
صد و یکمی�ن درب�ی پایتخت اس�ت، به همین 
دلیل می توان�د یک�ی از حس�اس ترین و البته 
جذاب تری�ن فینال ه�ای اخی�ر رقابت ه�ای 
حذفی کش�ور باش�د، خصوص�اً که حاش�یه  و 
جنجال های آن درس�ت بلافاصله بعد از به صدا 
درآمدن س�وت پایان بازی نیمه نهایی آغاز شد!
کاملًا قابل پیش بینی بود که قهرمان لیگ بیست و 
دوم باید در فینال مقابل استقلال صف آرایی کند. 
اگرچه شاگردان ساکت الهامی در هفته بیست و دوم 
لیگ باختی ناباورانه را به یاران یحیی تحمیل کرده 
بودند، اما پرسپولیس در هفته های پایانی لیگ هیچ 
امتیازی از دست نداد و در آمادگی کامل برای گرفتن 
انتقام بود، به طوری که در همان دقایق نخست بازی 
نسخه هوادار را پیچید و ورزشگاه خالی از جمعیت 
هم نتوانس��ت تأثی��ری در هدف سرخپوش��ان که 
رسیدن به فینال بود، ایجاد کند. تیم یحیی عزم خود 
را برای دبل قهرمانی جزم کرده است، به طوری که 
تصمیمات اش��تباه داوری و پنالتی های پرحرف و 
حدیثی که برای میزبان گرفته شده بود نیز نتوانست 
مانع از برتری پرس��پولیس در نیمه نهایی و صعود 
این تیم به فینال ش��ود و این تیم با برتری 3 بر یک 

نیمه نهایی را هم پشت سر گذاشت.
         

بی شک ساپینتو باید خوش��حال ترین فرد از صعود 
پرس��پولیس به فینال ج��ام حذفی باش��د، چراکه 
رویاروی��ی دوباره با سرخپوش��ان پایتخت فرصتی 

دوباره برای مرد پرتغالی نیمکت استقلال است که 
هم انتقام جامی که از دست رفت را بگیرد و هم انتقام 
شکستی که در دربی برگشت این فصل متحمل شد، 
چراکه تس��اوی در فینال جام حذفی هیچ معنایی 
ندارد و ساپینتو حالا این فرصت را دارد که با یک تیر 
دو نشان بزند و علاوه بر پیروزی مقابل قهرمان لیگ، 

عنوان قهرمانی را نیز از آن خود کند. 
         

حساسیت فینال جام حذفی استقلال را بر آن داشت 
تا خواس��تار قضاوت داور خارجی در صد و یکمین 
رویارویی با پرس��پولیس شود. ش��اگردان ریکاردو 
س��اپینتو هنوز اعتقاد به خطای هند گولسیانی در 
بازی قبل��ی دارند و از اینکه در صحنه مورد اش��اره 
تصمیم پیام حیدری به س��ود آنها نبوده، معترض 
هستند، به همین دلیل هم خواهان قضاوت فغانی 
یا یک داور خارجی در فینال جام حذفی هستند. با 
این وجود نظر استقلالی ها نخستین بار توسط خسرو 
حیدری، مربی تیم اس��تقلال مطرح شده بود که با 
موافق کمیته داوران مواجه نشد و خداداد افشاریان 
رسماً به این درخواست واکنش نشان داد: »بهترین 
تصمیم این است که من یک داور خارجی بیاورم و 
پش��ت این داور خودم را پنهان کنم. هر تصمیمی 
گرفت چه غلط یا درست پشت او بمانم و کار خود را 
ادامه بدهم. بهترین و کوتاه ترین راه همین است و من 
و فدراسیون فوتبال خودمان را هم راحت می کنیم، 
اما فینال ایرانی با یک داور ایرانی برگزار خواهد شد.« 
البته کمیته داوران تنها مخالف این خواسته نبود و 
پرسپولیسی ها نیز با نکوهش خواسته استقلالی ها 

از داور ایرانی دفاع کردن��د، چراکه حجت کریمی، 
سرپرست باشگاه استقلال با لحنی کنایه آمیز گفته 

بود شما داور بیاورید هزینه اش با ما! 
افشاریان اگرچه دست رد به سینه آبی پوشان زد، اما 
با توجه به حساسیت دربی سرخابی های پایتخت در 
فینال جام حذفی وعده استفاده از یک تیم داوری 
قوی را داد و حتی مدعی شد این احتمال وجود دارد 
که برای جلوگیری از تضییع ح��ق تیم ها از دو داور 

پشت دروازه نیز برای این بازی استفاده شود. 
         

پرسپولیس که با ارائه یک بازی هوادارپسند از سد 
هوادار گذشت و انتقام خود را از این تیم گرفت، حالا 
در بهترین شرایط برای کسب یک قهرمانی دیگر 
در این فصل است، اما بی شک ساپینتو نیز با همین 
انگیزه ش��اگردانش را مهیای فین��ال جام حذفی 
می کن��د. رقابتی که بی تردی��د هیجان انگیز ترین 
مصاف دو تیم در طول سال های اخیر خواهد بود، 
چراکه دیگر هیچ یک از دو تی��م نمی توانند برای 
ممانعت از باخت محتاطانه ب��ازی کنند و باید به 
هر شکل ممکن برنده بازی باشند تا دست شان به 
جام قهرمانی برسد و این می تواند نمایشی دیدنی 
را از هر دو تیم در پی داش��ته باشد، به خصوص که 
در یک سوی میدان زهردارترین خط حمله لیگ 
حضور دارد و در آن سو نیز بهترین خط دفاع و البته 
مربیانی که هیچ رحمی برای کسب برتری در این 
نبرد ندارند! اما تمام رقابت بین یحیی و س��اپینتو 
نیس��ت و بازیکنان دو تیم نی��ز کری خوانی برای 
یکدیگر را آغاز کرده ان��د، به طوری که بیرانوند گلر 

سرخپوشان پس از پیروزی 3 بر یک پرسپولیس 
برابر ه��وادار در نیمه نهایی جام حذف��ی نه فقط 
برای حریف خط و نشان کش��ید که در خصوص 
خواس��ته آنها برای اس��تفاده از داور خارجی نیز 
بازیکنان اس��تقلال را با کنایه مخاط��ب قرار داد: 
»دربی همیشه شرایط خاص خود را دارد و استقلال 
هم در هفته های اخیر نشان داد تیمش شکل گرفته 
و بعد از دس��ت رفتن قهرمانی در لی��گ به دنبال 
جبران آن در رقابت های حذفی و بالا بردن جام از 
این طریق است، اما اجازه بدهید من یک شوخی با 
قایدی بکنم. وقتی دو پنالتی برای آنها می گیرند، 
دیگر نیازی به داور خارج��ی ندارند. فکر می کنم 
ردگم کنی بود تا به استقلالی ها فشار نیاورند، وگرنه 
همه دیدند در همین بازی فین��ال برابر هوادار دو 
پنالتی به سود حریف ما گرفته شد که اصلًا پنالتی 
نبود! بی ش��ک دربی یک بازی س��خت است و هر 
کسی که داور ش��ود تمام تمرکزش را می گذارد. 
ساپینتو هم اصلًا نترسد. ان ش��اءالله هر تیمی که 

خوب فنی کار کند، قهرمان می شود.«
پرسپولیس چند بازیکن تک اخطاره داشت که ممکن 
بود با دریافت کارت زرد از حضور در فینال محروم 
شوند، اما این تیم بدون تلفات به دربی رسید، آن هم 
در ش��رایطی که برابر هوادار نیز محتاط بازی نکرد 
و شایس��ته برتری بود، به طوری که ساکت الهامی، 
سرمربی میزبان سرخپوش��ان در نیمه نهایی جام 
حذفی که خود را متخصص این رقابت ها می خواند 
بعد از شکست ش��اگردانش تأکید کرد پرسپولیس 

شایسته قهرمانی در لیگ بود.
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جمعی از ش�ماره هش�ت های لی�گ برتر در آس�تانه 
میلاد امام هشتم راهی مشهد ش�دند و در حرم مطهر 
علی بن موسی الرضا)ع( حضور یافتند. بنا بر برنامه ریزی 
از پیش انجام ش�ده، قرار بود دیروز شماره هشت های 
فصل اخیر لیگ برتر در قالب یک کاروان راهی مشهد 
ش�وند که ظهر امروز نی�ز در حرم مطهر ام�ام رضا)ع( 
حضور یافتند و به زیارت امام هش�تم مش�رف شدند. 
علی اصغر عاشوری)گل گهر(، شاهین ثلقبی)تراکتور(، 
س�پهر روزی طلب)هوادار(، حس�ین ش�نایی)نفت 
مسجدسلیمان(، غلامرضا ثابت ایمانی)پیکان( و محمد 
قاس�می نژاد)مس کرمان( جمعی از شماره هشت های 
لیگ برتر بودند که به همراه جواد خیابانی، محمدحسین 
میثاقی، بهنام مهدی زاده، احس�ان خراسانی و محمد 

سیانکی در آستان قدس رضوی حضور یافتند.

 شماره هشت ها 
در بارگاه امام هشتم

قاب

شیوا  نوروزی

فاجعه دوپینگ تکواندو فراموش نشود
کاروان تکواندوی ایران در شرایطی به مسابقات جهانی اعزام شده که 
نتیجه تست های دوپینگ نفرات نیامده است. بعد از مثبت شدن تست 
دو نفر از تیم مردان و به راه افتادن جنجال بر سر پیدا کردن دشمنان 
فرضی یا واقعی، فدراسیون تکواندو خبر از گرفتن تست های جدید از 
همه نفرات داد تا احیاناً مورد مشکوکی به جهانی اعزام نشود، اما عیب 
است پس از آن همه هیاهو فدراسیون منتظر رسیدن جواب تست های 

آزمایشگاه کلن نماند و 14هوگوپوش را به باکو فرستاد. 
دوپینگ قطعی دو تکواندوکار شوک بزرگی به این رشته و حتی ورزش 
کشور وارد کرد. با اینکه هنوز هم شوک محرومیت آن دو نفر پابرجاست، 
اما همچنان هیچ کس مسئولیت این اتفاق شوم را به گردن نمی گیرد. 
از رئیس فدراسیون گرفته تا دبیر فدراسیون و سرمربی تیم ملی، همگی 
بحث دشمنان معلوم الحال را وسط کشیدند و با تشریح دسیسه  چینی 
مخالفان هادی ساعی از پذیرش مس��ئولیت و هرگونه قصور احتمالی 
شانه خالی کردند. رحیمی در مصاحبه ای ادعا کرد شاید عده ای غذای 

ملی پوشان را آلوده کرده باشند! 
دبیر فدراس��یون از نهادهای نظامی و امنیتی هم درخواست کمک و 
همکاری ک��رد. منتها تا امروز جوابی به ابهامات زی��اد این ماجرا داده 

نشده است. 
درست اس��ت که وزیر ورزش در خانه تکواندو حاضر ش��د و به نوعی تیم 
اعزامی را بدرقه کرد، ولی حتی اعزام تکواندوکاران دختر و پسر به مسابقات 
جهانی نیز نباید باعث فراموشی قصه دوپینگ شود. دانیال بزرگی و رضا 
کلهر با محرومیت سنگین مواجه شده اند و گریزی از این محرومیت وجود 
ندارد. این اتفاق افتاده، ولی آگاهانه و ناآگاهانه بودن ماجرا بسیار مهم است. 
ساعی و حامیانش به شدت مخالفان را مقصر جلوه می دهند و طی دو، سه 
روز تلاش کردند با مصاحبه های متع��دد خود را از هرگونه تقصیری مبرا 
سازند. همه مدیران فدراسیون ها مخالفان و موافقانی دارند و این مسئله در 
ورزش ایران امری عادی محسوب می شود. منتها بعد از فاجعه دوپینگ، 
فدراسیون تکواندو برای رفع مس��ئولیت پای مخالفان را وسط کشید، اما 
بی نتیجه آن را رها کرد. اینکه باند چه کسی یا کسانی تا این اندازه با ساعی 
کارد و پنیر است که حاضر می شود آبروی تیم ملی، تکواندو و ورزش کشور 
را ببرد، سؤالی است که امیدواریم ش��خص رئیس فدراسیون در مورد آن 
شفاف س��ازی کند. در غیر این صورت ادعاهای مطرح ش��ده در روزهای 
گذش��ته قابل باور نخواهد بود. علاوه  بر این گرفتن نمونه های آزمایش از 
تمامی نفرات راهکاری بود برای جلوگیری از دوپینگی اعلام شدن نفرات 
جدید در مسابقات جهانی، ولی اعزام شاگردان بیژن مقانلو و مینو مداح 
بدون در نظر گرفتن جواب تست های جدید انجام شده است! درحالی که 
خود مسئولان فدراسیون نسبت به آلوده شدن سایر نفرات نگران  بودند و 
حتی احتمال افزایش دوپینگی ها را رد نمی کردند. کنار هم گذاشتن این 

اتفاقات ابهامات موجود در پرونده دوپینگ تکواندو را بیشتر می کند. 
تیمی که قرار بود با انگیزه  حداکثری و تمرکز بالا به باکو برود تا پس از 
چند سال ناکامی مدال های خوشرنگ برای تکواندوی ایران به ارمغان 
بیاورد، حالا با خبر دوپینگی شدن دو ملی پوش اصلی به محل برگزاری 
مسابقات جهانی رفته اس��ت. گرفتن مدال در اوزان المپیکی اهمیت 
بالایی دارد و تأثیر زیادی در کسب سهمیه المپیک خواهد داشت. در 
مسابقات جهانی 2019 منچستر، مدیران وقت فدراسیون و تیم ملی 
علت ناکامی ملی پوشان را عدم صدور ویزا از سوی میزبان عنوان کردند. 
این بار هم حاشیه ای به نام دوپینگ گریبان تیم ملی را گرفته است که 
امیدواریم از این مسئله به عنوان توجیه و بهانه استفاده نشود. بازگشت 
آرامش به ش��یاپ چانگ ایران آرزوی همه اهالی تکواندو کشور است. 
اتهام زنی به منتقدان و صحبت  کردن از دس��ت های پشت پرده دردی 
از دردهای تکواندو را دوا نمی کند و نتیجه ای جز بروز حواش��ی جدید 
ندارد. در این مدت هم اگر هادی ساعی و همکارانش بیشتر از آنکه به 
فکر رفتار مخالفان باشند، روی برطرف کردن نواقص و نقاط ضعف کار 

می کردند قطعاً شرایط بهتری بر تکواندو حاکم بود.

فريدون حسن

شمیم رضوان

خشم لیورپولی ها از موفقیت منچستریونایتد

تن هاگ: لیگ قهرمانان  جای ماست
برتری 4 بر یک منچستریونایتد مقابل چلسی در جریان دیدار معوقه 
دو تیم از هفته س��ی و دوم رقابت های لیگ برتر انگلس��تان باعث شد 
شیاطین سرخ با 72 امتیاز به رده سوم جدول رده بندی صعود و عملًا به 

رقابت های لیگ قهرمانان اروپای فصل بعد راه پیدا کنند.
صعود منچستر اما برای رقیب دیرین این تیم بسیار گران تمام شد. لیورپول 
با پیروزی منچستر حالا دیگر هیچ شانسی برای رسیدن به رده های بالاتر 
ندارد. آنها امیدوار بودند که منچس��تر در دو بازی پی��ش روی خود امتیاز 
از دست بدهد تا آنها ش��انس حضور در لیگ قهرمانان را داشته باشند، اما 

منچستر رقیب را کنار زد و خود راهی لیگ قهرمانان اروپا شد.
سرمربی منچستر بعد از برتری مقابل چلسی گفت: »لیگ برتر انگلیس به 
خاطر سختی هایی که دارد گاهی اوقات به این شکل است. این باشگاه متعلق 
به لیگ قهرمانان اروپاست. کسب س��همیه لیگ قهرمانان در این لیگ کار 
آسانی نیست، چون تیم های زیادی برای این هدف رقابت می کنند. وقتی 
هم شما به این هدف دست پیدا می کنید، کار بزرگی انجام داده اید. ما هنوز به 
آن جایگاه مدنظرمان نرسیده ایم، اما به لیگ قهرمانان بازگشتیم که به نظرم 
این گامی واقعاً بزرگ بود.« تن هاگ که شاگردانش روز 13 خرداد ماه باید 
فینال جام حذفی انگلستان را مقابل من سیتی بازی کنند، ادامه داد: »فینال 
جام حذفی بازی بزرگی خواهد شد. بنابراین باید خودمان را به خوبی برای 
رویارویی با منچسترسیتی آماده کنیم و این شانس را به خود برای کسب جام 
بدهیم. پیش از آن اما باید روی بازی پایانی فصل لیگ برتر با فولام تمرکز 

کنیم و در کنار آن برای بازی با منچسترسیتی آماده شویم.«
اما روند موفقیت های منچستریونایتد برای لیورپولی ها بسیار عذاب آور 
اس��ت، به گونه ای که حتی محمد صلاح، س��تاره مص��ری لیورپول هم 
نتوانست خشم خود را از پیروزی های منچستر پنهان کند. لیورپول که با 
ارائه بازی های ضعیف خود به رقبا این فرصت را داد تا این تیم را پشت سر 
بگذارند حالا فقط حسرت حضور در لیگ قهرمانان را می خورد. محمد 
صلاح در این خصوص در صفحه ش��خصی خود اینگونه نوش��ت: »من 
کاملًا ویران ش��ده ام. مطلقاً هیچ بهانه ای برای این وجود ندارد. ما تمام 
امکانات لازم برای صعود به لیگ قهرمانان سال آینده را داشتیم و شکست 
خوردیم. ما لیورپول هستیم و راهیابی به این رقابت ها حداقل اتفاق ممکن 
است. متأسفم، اما برای یک پست نشاط آور یا خوشبینانه خیلی زود است. 

ما، شما )طرفداران لیورپول( و خودمان را ناامید کردیم.«

خط و نشان یاران اینزاگی برای منچسترسیتی 

دبل اینتر در کوپا ایتالیا
ورزشگاه المپیک رم چهارشنبه میزبان دبل قهرمانی اینتر در کوپا ایتالیا 
بود. نرآتزوری اگرچه خیلی زود با گل دقیقه سوم فیورنتینا عقب افتاد، اما 
در نهایت از عنوان قهرمانی سال گذشته خود دفاع کرد و اجازه نداد بنفش ها 
بعد از 22 سال طلسم شکنی کنند و دست شان به جام رقابت های حذفی 
ایتالیا برسد. این نخستین جام این فصل اینزاگی با نرآتزوری بود و اینتر با 
درخشش مهاجم آرژانتینی خود موفق شد فیورنتینا را 2 بر یک از سد راه 
بردارد. این نهمین قهرمانی این تیم در رقابت های حذفی ایتالیا بود و حالا 
اینتر در کنار رم  در جایگاه دوم پرافتخارترین تیم های این جام قرار گرفته 
است. شاگردان اینزاگی کمتر از سه هفته دیگر باید در فینال لیگ قهرمانان 
برابر یاران پپ به میدان بروند. دیداری که بیستم خرداد به میزبانی استانبول 
برگزار می شود و اینتر با قهرمانی که به دست آورده انگیزه و روحیه بالایی 
برای آن دارد و بی ش��ک می تواند روز سختی را برای منچستریونایتد رقم 
بزند، خصوصاً که اینزاگی برگ برنده ای چون لائوتارو مارتینز را در اختیار 
دارد. مهاجمی که یک تنه توانست بازی باخته را به برد تبدیل کند. با این 
وجود سرمربی اینتر می گوید اول سری A بعد لیگ قهرمانان، چراکه تیم 
او قبل از مصاف با منچس��تریونایتد هنوز دو بازی در لی��گ ایتالیا دارد و 

نمی خواهد شاگردانش از این دو بازی غافل شوند.
این قهرمانی جایگاه اینزاگی در اینتر را مستحکم تر از قبل کرد، به طوری که 
استیون ژانگ، رئیس 27ساله باشگاه اینتر بعد از قهرمانی در کوپا ایتالیا در 
مورد آینده سیمئونه اینزاگی گفت: »این پنجمین عنوان قهرمانی اینتر بعد 
از حضور من است و به آن افتخار می کنم. ضمن اینکه باید بگویم با افتخار با 
اینزاگی ادامه می دهیم. او نقش زیادی در کسب این موفقیت ها و رسیدن به 
فینال لیگ قهرمانان داشت و این دلیل خوبی است که نخواهیم این مربی را از 
دست بدهیم.« ایتالیانو، سرمربی فیورنتینا قبل از مصاف با اینتر گفته بود که 
اینزاگی متخصص فینال هاست و بعد از قبول باخت نیز با اشاره به همین مسئله 
گفت: »وقتی با قلبت بازی کنی، هرگز نمی بازی«. او به این ش��کل قهرمانی 
اینتر را تبریک گفت. قهرمانی که فقط خوش��حالی هواداران نرآتزوری را به 
دنبال نداشت و یووه را نیز به همان اندازه خوشحال کرد، چراکه با این قهرمانی 
که شکست فیورنتینا را به دنبال داشت، شانس بانوی پیر برای حضور در لیگ 
اروپا افزایش یافت. در واقع با نتیجه ای که چهارشنبه در ورزشگاه المپیک رم 
رخ داد، بیانکونری می تواند امیدوار باشد در هفته های آینده امتیازات لازم را 

کسب کند و به جای لیگ کنفرانس در لیگ اروپا شرکت کند.

 خان پایانی جام حذفی
 با طعم دربی

در اتفاقی عجیب در جریان جام تختی، عراقی ها در مبارزه برای وزن 
74 کیلوگرم، کشتی گیر وزن 8۶ کیلوگرم خود را به میدان فرستادند 

که این موضوع پس از سه دقیقه مبارزه برای داوران روشن شد! 
در جریان رقابت های مقدماتی وزن 74 کیلوگرم کش��تی آزاد 
جام تختی در ارومیه، حسن عباسپور در وزن 74 کیلوگرم باید 
برابر مصطفی سلمان از عراق به میدان می رفت، اما در شرایطی 
که تا پایان س��ه دقیقه نخس��ت مبارزه 3 بر یک از حریف خود 
عقب بود، داوران متوجه شدند عراقی ها به جای کشتی گیر وزن 
74  کیلوگرم خود، کشتی گیر وزن 8۶ کیلوگرم شان را به میدان 
فرس��تاده اند! پس از این اتفاق مبارزه بار دیگر میان عباسپور و 
کشتی گیر وزن 74 کیلوگرم عراق برگزار شد که این بار عباسپور 
با نتیجه 10 بر صفر به برتری رسید. اینکه چطور تیم داوری قبل 
از شروع مبارزه متوجه این اش��تباه فاحش نشده  بود، انتقادات 

زیادی را به دنبال داشت.

اشتباه عجیب در جام تختی

بیست ودومین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان آسیا از بیست 
و هش��تم مرداد  تا چهارم ش��هریور ماه با حضور 18 تیم به میزبانی 
جمهوری اسلامی ایران در ش��هر تهران برگزار می شود. تیم ایران با 
کشورهای هنگ کنگ و عراق همگروه شده است و در صورت شکست 
حریفان در مرحله حذفی مس��تقیم به جمع چه��ار تیم برتر صعود 
خواهد کرد. تیم ژاپن هم در صورت سرگروهی در گروه دوم و پیروزی 

در مسابقه حذفی مستقیم به مرحله نیمه نهایی راه می یابد.

ایران میزبان والیبال قهرمانی آسیا

دنیا  حیدری
  گزارش  یک


